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Jsem student prvńıho ročńıku bakalářského stu-
dia z Kolej́ı na Větrńıku. Do děńı na fakultě
bych se moc rád aktivně zapojil třeba právě
prostřednictv́ım SKASu.

Problémy prvák̊u Všichni členové SKASu
jsou pochopitelně nejméně ve druhém ročńıku
bakalářského studia. Nikdo z bakalář̊u pak
neńı z Fyziky. Chtěl bych se angažovat v
problémech právě mladš́ıch student̊u a nově
př́ıchoźıch prvák̊u, dokud je sám mám v
paměti.

Školeńı pedagogických kompetenćı Nov́ı pedagogové podléhaj́ı školeńım
pedagogických kompetenćı, zat́ımco ti starš́ı mnohdy ne, i když by to nemuselo
být na škodu. Jedná se o složité téma, ve kterém se SKAS už aktivně angažuje.
Rád bych se přidal a viděl, co se ohledně toho dá dělat.

Kuchyňka Autobusová zastávka v Troji Kuchyňka, která dř́ıve byla hned
u naš́ı fakulty, je dlouhodobě posunutá dál, i když opravdu velkou část jej́ıch
uživatel̊u tvoř́ı právě studenti Matfyzu. Určitě by nebylo od věci j́ı zkusit vrátit
zpátky a usnadnit tak př́ıjezdy nejen opozdilc̊um, ale všem kdo poteřebuj́ı být
v areálu Troja.

Prvńı protokol do týdne! Toto se zaměřuje pochopitelně hodně konkrétně
na fyziky a hlavně na ty v budoućıch prvńıch ročńıćıch. Mysĺım, že by obzvlášť
u prvńıho protokolu bylo třeba, aby se k jeho opravené verzi student dostal dř́ıv,
než za dva týdny. Někdy bohužel pak i později.

Maličkosti Na fakultě je mnoho zdánlivě menš́ıch a třeba i snadno řešitelných
problémů. Rád bych se pod́ılel na zlepšeńı i menš́ıch věćı, např́ıklad z Vašich
podnět̊u, které by mohly zlepšit život mnohým student̊um

Neváhejte mě kontaktovat mail: simon.laznicka@protonmail.com
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